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BC-700/900 SERIES
Bandknife Cutting Machine
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機種別
Model 

運刀裁切機

Bandknife Cutting Machine 臂長 700mm
Arm size 700mm

臂長 900mm
Arm size 900mm

700

900

規格
Specification

CHARACTERISTICS

CONVERTER, MADE IN JAPAN
日本制變頻器
使用維修率低，當電壓負荷過大，變頻器自我探測電路會顯示錯誤訊息，電控箱外移設計，方便維修。

The converter, made in Japan, has low maintenance.  If the voltage is overloaded, the self-detection circuit of 

converter will display error message. The external electric control box is easy to maintain.

LOW VIBRATION AND NOISE
低震動低聲量
來自於精密專業設計，底盤結構仿重型吊車設計理念加寬基座縱身，使重心下移，讓機器更加穩固。

The precise professional design has low vibration and noise. The chassis structure imitates the heavy crane design 

idea- widen the vertical base and move down the gravity to make the machine more stable.



KNIFE BELT SAFETY DEVICE
刀帶保護裝置
機器使用時，可隨調整高度伸縮，保護操作人員不小心觸碰而受傷。

While using the machine, the knife belt safety device is flexible with adjusting height, which can protect operator 

from accidental injury due to incautious touch. 

HUMANIZED BALL FLOATING
人性化設計
滾珠氣浮式桌板，裁切區內用時才吹氣，永保持不使用區內閉氣，省時省力輕鬆操作自如，也可保護眼睛

不會因為氣浮啟動時，使異物吹進眼睛。

The humanized ball floating table- blowing in trimming area, stop blowing in non-using area- which is easy to 

operate and saving time. The ball floating design can prevent foreign material blowing into the eyes when start the 

floatation.

HIDDEN KNIFE BELT TENSION
隱藏式刀帶張力控制
保持刀片適當的張力，隱藏式省力拉桿，可簡易並快速地更換刀帶，及刀帶固定磁鐵設計，使操作人員

更換刀帶時更安全。

The latest hidden knife belt tension control can keep the blade in proper tension. The hidden labor-saving bar 

makes the knife belt replacement easily and quickly, and the knife belt fixed magnet ensures the safety when the 

operator replaces the knife belt. 

INDICATION LIGHT AND LED LIGHTING
指示燈與LED燈
運轉指示燈裝置，在BAND KNIFE 機器啟動時，可提醒所有操作人員機器運轉中，小心操作，另有LED燈

照明設備，讓操作人員能清楚掌握切割部位，並可紓解眼睛疲勞。

When BAND KNIFE machine starts, the operation indication light can remind the operator that the machine is 

running, be careful to operate. LED lighting equipment enables the operator to know the trimming part clearly 

and relieve eyestrain. 

KNIFE BELT AND SHARPENING
刀帶與磨刀區
刀帶冷卻用羊毛氈(可添加silicon oil)，避免特殊面料切割時黏刀，磨刀區壓克力外蓋設計，避免磨刀時粉

屑飛出，避免眼睛工安意外。

The oil felt for cooling knife belt (Enable to add silicon oil) can prevent knife from sticking when trimming special 

fabric. The knife sharpening area has acrylic outer cover which can protect eyes from the flying dust when sharpen 

the knife. 



STREAMLINE DESIGN
流線型外觀設計
整廠設備的焦點，也是您不可或缺的選擇，可自由調整桌子高度並移動，適合不同身高之操作人員，

100% 台灣製造。

The streamline form is the focus of all equipment and also the one you can not miss. The table height can be 

adjusted and moved freely to adapt to different operator's height. 100% made in Taiwan.

SPECIFICATIONS
機型 Model BC-700 BC-900

臂長 
Arm Size /mm

工作檯面績 
Table Size /mm

工作檯高度(可調)
Table Height (Adjustable) /mm

最大切割厚度
Max. cutting thickness /mm

刀帶使用最小寬度
Minimum Width of the Knife /mm

使用高度 
Available Height

速度控制(可調)
Speed Control ( Variable )

適切布料 
Available Fabric

特殊布料適切限制 
The applicable restriction of the special fabrics

700

1800×1500

900

2100×1500

850~950

180

2.5

8"

0～1060 m/min（0~60 Hz）

一般針織、軟性平織布料
General Knitted, Woven Fabrics

	
硬性牛仔布/硬性膠皮不織布2"以下。
硬塑膠皮/硬PVC皮/合成皮1"以下

Rigid Jean below / Rigid rubberized non-woven fabric below 2".
Rigid Plastic leather below / Rigid PVC leather below / Rigid synthetic leather 
below 1".

附註：以上轉彎均有限制 Note: All of the above has turning restriction.

GOOD DESIGN

ISO 9001
BSMI

The specification and/or appearances of the equipment described in this catalogue are subject to change without 
previous notice because of modification.

由於對產品的改良更新，本產品型錄中之產品規格及外觀的修改恕不事先通知。 CAT.S90-28 NOV.09


